



CARMEL SECONDARY SCHOOL

中 邊

55 Chung Hau Street, Homantin,
Kowloon, Hong Kong
General Office: 2714 9385
Fax: 2762 0275
Email: info@carmelss.edu.hk

www
學 密

30 October, 2020

Dear Principal/Parent-Teacher Association Chairperson,

Carmel Virtual Information Day 2020

In response to EDB's guidelines on social distancing due to COVID-19, our Information Day to be held on 5 December 2020 will become a virtual one. You are cordially invited to join us online. The details are as follows:

Time	Activity	Brief Introduction	Remark
2:00 – 2:45 pm	Life in Carmel and Q&A	To introduce our school mission, campus life and admission details, followed by a live Question-and-Answer session.	<ul style="list-style-type: none">• For prospective parents• Please visit our school website for enrollment• Enrollment should be made individually
2:45 – 3:30 pm	Meeting Student Ambassadors	Video clips with interactive activities produced by different Carmel student organizations.	<ul style="list-style-type: none">• Open to all

We hope that parents and teachers will get to know our school and Carmel students' campus life through the Information Day.

Kindly refer to the enclosed flyers for details. Please register on our school website www.carmelss.edu.hk from 13 to 30 November. The links of the above events will be emailed for successful enrollment on or before 3 December 2020.

Should you have any enquiries, please email to info@carmelss.edu.hk or call 2714-0841.

Your help to disseminate the enclosed Information Day flyers to your teachers and parents would be much appreciated. Thank you once again for your support.

Yours sincerely,

Ng Miu Yee Maria
Principal

Encl. Carmel Information Day Flyers



CARMEL SECONDARY SCHOOL

55 Chung Hau Street, Homantin,
Kowloon, Hong Kong
General Office: 2714 9385
Fax: 2762 0275
Email: info@carmelss.edu.hk

中 迦
學 密

親愛的校長/家長教師會主席：

2020 迦密中學資訊日

因應教育局疫情下要求保持社交距離的指引，本年十二月五日（星期六）舉行的資訊日將會改為網上進行，歡迎各位校長、老師、家長及同學一同於網上參與。詳情如下：

時間	活動內容	簡介	備註
下午 2:00 - 2:45	校園生活簡介 及答問會	介紹本校辦學理念、校園生活及收生安排；設實時答問環節。	<ul style="list-style-type: none">適合有興趣讓子弟入讀本校的家長參加請預先到本校網頁報名不接受團體報名
下午 2:45 - 3:30	學生活動巡禮	由學生活動組織製作的互動資訊短片。	<ul style="list-style-type: none">毋須報名

本校期望各位家長及同學可以透過「迦密中學資訊日」認識本校及迦密同學的校園生活。

如蒙 各位撥冗參與，請到本校網頁 www.carmelss.edu.hk 報名。報名日期為十一月十三日至三十日，本校將於十二月三日或以前電郵活動連結給成功報名者。如有垂詢，可發電郵至 info@carmelss.edu.hk 或致電 2714-0841。

附上有關網上資訊日的宣傳單張，敬請代為派發給有關老師及家長；再次多謝 閣下的支持與幫忙。

敬候
台安

校長

伍妙儀啟

主曆二零二零年十月三十日

附：迦密資訊日宣傳單張